

Ա. Մ. Զրբաշյան. Ընդհանրացված սահմանափակ տեսքի ֆունկցիաների եզրային հասկությունների մասին	187
Ա. Ա. Անդրյան. Նդրային խնդիրներ մասնակի ածանցյալներով հավասարումների համար քննանյանի դասերով	210
Յ. Ա. Կոտոյանց, Ֆ. Իզե, Մինիմաքս սահմանները Պուասոնի տարածական պրոցեսի	228
Ի. Ս. Հակոբյան, Ռ. Լ. Շահբաղյան. Ուրձր կարգի ու զծային պարաբոլական հավասարումներով ծնված կոսախրերի կապումովի ֆունկցիայի մասին	242
Բ. Լ. Դոլինսկի. Օրթոգոնալ բաղմանդամների արտացուման զործակիցների բացարձակ արժեքներին վերարերվող սահմանային առնությունների մասին	251

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Ս. Ա. Այունց. Հանրահաղվի հիմնական թևերեմը փաթուրային կատարյալ K-սպլայների համար և օպտիմալ K-խնտերպոլացիա	262
Դ. Ո. Աղևյան. Վիներ-Հոպֆի ինտեգրալ հավասարման թվային լուծման մի մեթոդի մասին	268

СОДЕРЖАНИЕ

А. М. Զрбашян. О граничных свойствах функций обобщенно-ограниченного типа	187
А. А. Андрян. Граничные задачи для уравнений в частных производных в классе Земания	210
Ю. А. Кутоянц, Ф. Лизе. Минимаксные границы в задаче оценки интенсивности пространственного процесса Пуассона	228
Г. С. Акопян, Р. Л. Шахбагян. О функции Ляпунова полугрупп, порожденных нелинейными параболическими уравнениями высокого порядка	242
Б. Л. Голинский. Об одном предельном соотношении для модулей круговых параметров ортогональных многочленов	251

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

С. А. Айунц. Основная теорема алгебры для сверточных совершенных K-сплайнов и оптимальная K-интерполяция	262
Г. В. Агекян. Об одном методе численного решения интегрального уравнения Винера-Хопфа	268

CONTENTS

A. M. Zrbashian (Djrbashian). On boundary properties of functions of generalized bounded type	187
A. A. Andrian. Boundary Value problems for partial differential equations in the class Zemanyan	210
Yu. A. Kutoyantz, F. Lisse. Minimax bounds in the problem of estimation of the spatial Poisson process intensity	228
G. S. Hakobian, R. L. Shahbagian. On the Lyapunov function of the semigroups, generated by nonlinear parabolic equations of high order	242
B. L. Golinsky. On a limit relation concerning the modulus of the reflection coefficients of the orthogonal polynomials	251

SHORT COMMUNICATIONS

S. A. Ayunts. The fundamental theorem of algebra for convolution perfect K-splines and optimal K-interpolation	262
G. V. Agekian. On some method of the numerical solving of the Wiener-Hopf integral equation	268